
Protokdl nr XXI / 08

z XXI sesji Rady Miasta i Gminy Czerniejewo z 29 kwietnia 2008 roku.

Obrady prowadzil: Przewodnicz{cy Rady Miasta i Gminy Czerniejewo Tadeusz SzJmanek.

Miejsce obrad: sala sesyjna Urzedu Miasta i Gminy Czerniejewo, ul. Poznafska 8.

1, Otwarcie sesji.
Przewodnicz4cy Rady otworzyl XXI sesje Rady Miasta i Gminy Czemiejewo o godz. 1604,
a nastQpnie przywital: Pani i Pan6w Radnych, Pania Bumistrz Danutq Gruchowsk4 Pani4
Skarbnik Julitg Rybak, Pani4 mecenas, Paniq Kierownik Osrodka Pomocy Spolecznej Emilig
Banaszak, Soltys6w (lista obecnoSci stanowi zal. ,,' ,l), przedstawicieli prasy i mieszkanc6w,

2. Straierdzenie kworum.

Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e na sesji bylo obecnych 13 Radnych - lista obecnoaici - stanowi
zal. nr 2. Radni: Danuta Kosmala i Henryk Wqcki byli nieobecni usprawiedliwi -

usprawiedliwienie stanowi zal. nr 3. Rada byla wladna do podejmowania decyzji i uchwal.

3. Przedstawienie porz4dku obrad.

Przewodnicz4cy Rady odczl4al porz4dek obtud-jego treit stanowi zal. nr 4.

Wobec braku uwag do porz4dku Przewodnicz4cy Rady przyst4pil do realizacji nastQpnych
punkt6w.

4. PrzyjQcie protokolu z obrad poprzedniei sesii,

Przewodnicz4cy Rady przypomnial, iz Paristwo Radni otrzymali protok6l z obrad poprzedniej
sesji, do dnia wczorajszego nie wplynQly zadne uwagi dotyczqcejego treSci.

NastQpnie Ptzewodnicz{cy Rady poprosil o przyjQcie bez odczytywania protok6lu ff X)V08 z XX
sesji Rady Miasta i Gminy Czemiejewo z dnia 9 kwietnia 2008 roku.

Radni l3 glosami ..2a" prolokdl przyjQl..

5. Informacja PrzewodniczAcego Rady o dzialaniach pod€jmowanych w okresie
mifdzysesyjnym.

Przewodnicz4cy Rady zldtyl informacjg z dzialalnotci - jej treit stanowi zal. hl 5.

6,Sprawozdanie z dzialalnosci Burmistrza w okresie miedzysesyjnym, zwlaszcza z wykonania
uchwal Rady i realizacji wDioskdw.

Pani Burmistrz przedstawila sprawozdanie z rcalizacji uchwal Rady Miasta i Gminy Czemiejewo
podjitych na XX sesji 9 kwietnia 2008 roku. Rada przyjEla I I zaproponowanych uchwal, kt6re po
podpisaniu l5 kwietnia 2008 r. przeslano Wojewodzie Wielkopolskiemu, nastepnie zamieszczono
na stronie intemetowej Urzqdu i na tablicy ogloszef. Uchwaly do publikacji 15 kwietnia br'
przeslano do Redakcji Dziennika UrzQdowego.
Wszystkie uchwaly posiadajq mer,'toryczni pracownicy, a ponadto:
- uchwalq w sprawie zaopiniowania projektu uchwaty Rady Powiatu GnieZnieriskiego w spmwie

przeksztalcenia samodzielnego publicznego zakladu opieki zdrowotnej p.n.,,Zesp6l Opieki
Zdrowotnej" w GnieZnie polegaj4cego na likwidacji Stacji Dializ i Poradni Nefrologicznej
Konsultacyjnej przeslano do Wydzialu Ochrony Zdrowia w Starostwie Powiatowym
w Gnie2nie,
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- odnoinie uchwaly w sprawie zbycia nieruchomoici gruntowej zabudowurci na rzecz
dotychczasowego uzytkownika wieczystego, polozonej w Czemiejewie - zwdcono siQ do
Banku Sp6ldzielczego w Gnie2nie o dostarczenia dokument6w \tlasnosciowych
i uchwalodawczych celem dalszego procedowani4

- 3 uchwaly w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w Czemiejewie
obejmuj4cego dzialki o nr ewid. 653 i 7311,73D onz miejscowego planu zagospodarowania
terenu zabudowy mieszkaniowej jednorodzirnej w rejonie ulicy Polnej w Czemiejewie
obejmujacego dzialki o nr ewid. 213, 224, 225, 226, 227, 228, a takze uchwalQ w sprawie
miejscowego planu zagospodarowania pzestrzennego tercnow zabudowy mieszkaniowej
jednorodzinnej i zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej z uslugami w Zydowie, dzialka nr
ewid. 483 - gzekazato Zespolowi Projektowemu celem przegl4du i publikacji w Dzienniku
UrzQdo ym Wojew6dztw Wielkopolskiego,

- uchwalQ w sprawie zaci4gniqcia pozyczki dlugoterminowej z Wojew6dzkiego Funduszu
Ochrony Srodowiska i Gospoda*i Wodnej w Poznaniu przeslano do RIO. Po skompletowaniu
odpowiednich dokument6w zostanie ona ptzekazana do Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony
Srodowiska i Gospoda*i Gruntami,

W dalszej czg5ci Pani Bumistrz przedstawila sprawozdani€ z dzialalnoSci wspomniala,
iz w ostatnim okesie brala udzial w nastqpuj4cych spotkaniach i uroczystoSciach:

- l0 kwietnia w cyklicznym spotkaniu z Sohysami, kt6re dotyczylo plan6w inwestycyjlo -
drogowych, organizacji do2rynek gminnych, organizacji letniego wypoczynku dzieci
i mlodzie2y, wylosowano kolejn4 wioskQ Goranin do kontoli realizacji regulaminu utrzymania
pozqdku i czystoici,

- 15 kwietnia w spotkaniu public relations w administracji publicznej, wizerunek miasta i urzQdu,
konsultacje spoleczne,

- 18 kwi€tnia podpisano umowq na remont podziemi z przeznaczeniem m.in. na punkt
rehabilitacyjny, przetarg wygrala firma z Wrzedni,

- 2l kwietnia w zajgciach pokazowych w przedszkolu w Zydowie, tematyk4 byla 90 rocznica
wybuchu Powstania Wielkopolskiego,

- 23 kwietnia podpisano umowQ zawarte z Wicemarszalkiem Wojew6dztwa Wielkopolskiego na
zadania: budowa dr6g dojazdowych w Pawlowie iw Czemiejewie na dotacjQ w kwocie
82.250.00 zl. Oczekujemy na wykonanie kosztorysu inwestorskiego, aby mo2na bylo oglosii
przetarg na wykonanie zadani4

- od 24 do 26 kwietnia w szkoleniu zarz4du Lokalnej Grupy Dzialania oraz w6jt6w
i bumistrz6w, kt6rego tematyka byla kwalifikacja wniosk6w skladanych do Stowarzyszenia
Swiatowid.

Na wniosek Przewodnicz4cego Komisji Rewizyjnej i przy wsp6fudziale pracownik6w Urzpdu
odbyla sig pierwsza akcja p.n. ,,Gnieciemy PETY" w szkole w Zydowie przy udziale Pana Starosty.

Zglaszane na poprzedniej sesji wnioski otrzymali do realizacji merytoryczni pracownicy. czQlit
z nichjest w hakcie realizacji, gdyz dotyczyly zamieszczeniaw gazecie aftykulu. CzQsi wniosk6w
jest zrealizowana, a ttzy maJq charakter postQpowy, a w niedalekiej przyszlosci nastq)i ich
rcalizacja,

7. Podjecie uchwaly w sprawie udzielenia absolutorium za 2007r. dla Burmistrza Miasta
i Gminy Czerniejewo.

Przewodnicz4cy Rady zabieraj4c glos powiedzial, 2e zgodnie z art. l8 ust. 2 pkt 4 ustawy
o samorz4dzie gminnym Rada rozpatruje sprawozdanie z wykonania budzetu oraz podejmuje



uchwalg w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium z tego tltulu. Natomiast w mysl art.
18 a ust. 3 wyzej cytowanej ustawy Komisja Rewizyjna opiniuje wykonanie budzetu i wystQpuje
z wnioskiem do Rady w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutodum Burmistrzowi.
Pani BurnistE przedlozyla PalistE'u Radnym w terminie do 20 marca br. sprawozdanie
z wykonania bud2etu gminy za2OO'I rok oraz w terminie przeslala sprawozdanie Regionalnej lzbie
Obrachunkowej .

Wiceprzewodnicz4ca Rady KataEyna G6rka odczytala projekt uchwaty nr XXI/ ll9/08 - jei tleit
stanowi zal. nr 6.

Pani Burrfstrz Danuta Grychowska zabrala glos i przedstawila spmwozdanie z wykonarfa budzetu
2a2007r. -jego treit stanowi zal. nr 7.

Wiceprzewodnicz4ca Rady K.G6rka odc4tala UchwalQ Nr 6117/0954/2008 Skladu Orzekaj4cego
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z 26 marca 2008r. w sprawie wyrazenia opinii
o przedlozonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Czemiejewo sprawozdaniu z wykonania bud2retu
Miasta i Gminy za 2007t.-jej beia stanov,i zal. nr 8.

Przewodnicz4cy Rady wspomnial, 2e Komisja Rewizyjna na dw6ch posiedzeniach: 1 i 2 kwietnia
2008 roku szczeg6lowo przeanalizowala sprawozdanie i inne dokumenty, a nastQpnie wypracowala
wniosek o udzielenie Bumistrzowi Miasta i Gminy Czemiejewo absolutorium.
Na wsp6lnym posiedzeniu Komisji Rady Miasta i Gminy 23 kwietnia 2008 roku Radni pozyt)rynie
zaopiniowali sprawozdanie z wykonania budzetu gmir,y za2oo1r'

Radny Jan Owczarczak Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej odcz''tal wniosek Komisji Rewizyjnej
o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Czemiejewo za 200h. - iego treit
stanowi zal. nr 9.

Wiceprzewodnicz{ca Rady K. G6rka odczyala Uchwalq Nr l4l17/0955/2008 Skladu Orzekaj4cego
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 8 kwietnia 2008r. w sprawie ltyrazenia opinii
o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Cminy Czemiejewo w sprawie udzielenia Burmistzowi
Gminy Czemiejewo absolutorium za 2007 rck-iei Eeit slanowi zql. nr 10.

W dalszej czgSci Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjq na temat sprawozdania z wykonania
budz€tu za 2007 rok przedstawionego Pafstwu Radnym przez Paniq Burmistrz.

Radny St. Szymkowiak wspomnial, 2e budzet na 2007 rok zostal sporzadzony paez Pwri4
Burmistrz w 2006 roku i zatwierdzony przez Radg do realizacji Radny stwierdzil,2e prccentowe
wykonanie dochod6w w wysokosci 97,49 yo Swiadczy o zasludze wspolpracownik6w Urzqdu
i Radzie. Jest to bardzo dobry \rynik, kt6ry mozna ocenii na pzestzeni 5 lat, jest najlepszy
sposr6d ostatnio pEedstawionych. Wydatki ksztaltujq si p ta poziomie 9l ,94 %o, batdzo dobrze' 2e
niespelna w 92olo wykonano wydatki. Pani Burmistrz i pracownicy Urzqdy prcwadzili tak4 polityk€
finansow4 kt6ra doprowadzila do oszczQdno3ci finansowych we wszystkich pmwie paragafach.
Wykonanie wydatk6w jest bardzo korzystne w stosunku do poprzednich lat. Po odjecie od
dochodow wydatk6w mamy 6% wynik dodatki. Jako Przewodnicz4cy Komisji Gospodarki
Komunalnej i Ochrony Srodowiska Radny wydal pozltywn4 opinig o dzialach 700 i 900 po stronie
dochod6w i wydatk6w. Komisja jest rada, 2e wykonanie dochod6w w tych dzialach Przewyzsza
100 %, natomiast wydatki s4 ponizej 100%. Komisja wielokrotnie uwypuklala, 2e nalezy
w dalszym ci4gu czynii starania Sci4gniQcia zadluZeti w stosunku do podatk6w od nieruchomojci
i podatku rolnego, chociaz w stosunku do 2006 roku zmniejszyla siq o ok. 200 000 zl.' ale jest to
jeszcze dodi pokaZna kwota.

Radny Sl. Zakrz€\tski zapytal o kwotq zaleglosci podatkowych za 2007 rok bez zalegloSci z lat
poprzednich?

Pani Burmistrz odpowiedziata,2s zaleglo!;ci 2a2007 rokw rozbiciu na osoby fizyczne wynoszq:



Podatek rolny ok.l0.000zl, podatek od nieruchomos6 20.000 d. lesny ok. 5021., tansportowy
8.213,lqczIl iezalegjosci38.263zl.Osobyprawne:podatekrolny15,5021.,nieruchomosci65.238
zl,lqczrue 65.253,50 zL Natomiast og6lem osoby fizyczne i prawne 103.516.50 zl.

Radny Sl. Zakrzewski nawiqTal do sprawozdania Pani Burmistrz, kt6ra wspomnial4 i2 defr'cylza
rok 200? zamkn4l siQ kwotq 141.890,91 zl. a planuje siq dokona6 termomodemizacji UrzQdu
Gminy i Zespolu Szk6l Publicznych w Zydowie, po czqSci ze Srodk6w wlasnych. Czy to sq Srodki
kt6re pozostaly z zeszlego roku, czy to sa dochody z tego roku? - zapr4al radn] .

Pani Bumistrz odpowiedziala, itt r62nica pomiqdzy dochodami wykonanymi a wydatkami
wykonanymi wyniosla 141.890,91 zl i to jest defic)4 podny ptzez Regionaln4 IzbQ
Obrachunkow4. Je6li por6wnamy sobie za caly rok dochody planowane i wydatki planowane to
r62nica wynosi 1.068.595,21 zl. Po I kwartale *plynqly udziaty w PIT i CIT oraz prowadzona

rygorystyczna dyscyplina budzetowa spowodowala, 2e dysponujemy wolnymi Srodkami
w wysokodci 546.6'78,87 zl., kt6re w znacznej mierze przeznaczymy na termomodemizacjQ
obiekt6w. W t€j kwocie znajduje si€ transza na termomodemizacjq ZSP w Czemiejewie.

Radny M. Kulpiriski - jako Przewodnicz4cy Komisji O6wiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki
Spolecznej wyrazil pozltywnq opiniq o wykonaniu budzetu po stronie dochod6w i wyda&6w
w dzialach, kt6re s4we wladaniu Komisji. Radny zapytal o kwotQ wplaty przez filmQ Dragongaz.

Pani Burmistrz odpowiedziala, 2e dokonaliSmy weryfikacji naszej platnosci wzglQdem firmy, kt6ra
dostarcza gaz do ZSP w Zydowie i okazalo siQ, ze powinny byi ceny preferencyjne z tego tytulu
Dragongaz winien byl 53.000 zl, kt6re to naleznosci placono sukcesywnie, a ostatnia lata *plynela
w 2008 roku.

Radny J. Owczarczak w imieniu Komisji Rewizyjnej podzipkowal Pani Burmistrz i Pani Skarbnik
za rzetelnose wykonania budzetu, a szozeg6lnie za jawnose. Radny J. Owczarczak nawiqzal do
zapis6w w dziale 700 gospodarka mieszkaniowa doplata do wsp6lnot mieszkaniowych 158.8'11',12
zl. i zapytal o perspektywy rozwiqzania sprawy, zeby w przyszloSci nie doplacai tyle.

Pani Bumistrz odpowiadaj4c wyjaftil4 2e Pan Radny St. Szymkowiak sugerowal zamieszcz€nie
w Monitorze Czemiejewskim artykulu o mozliwoSci wykupu mieszkarl. Bardzo rygorystycznie
rozpatryrane sqjakiekolwiek z4dania najemc6w jedli chodzi o remonty budynk6w. Postaoowiono,
in zanim bqdzie decyzja o wymianie okien, drzwi czy wymianie dachu wcze6niej musi byi
korelacja pomigdzy pracownikiem decyzyjnym z gospodarki komunalnej, a pionem finansowym by
sprawdzii, czy na biez4co s4 regulowane nale2no6ci wzglqdem Urzgdu. Je3li okaZe sip, ze ludzie na
biei4co plac4 to mozna wspomaga(., gdy2 to jest nasza substancja. Chyba, ze to b€dzie
przeciekaj4cy dach to trzeba bEdzie go naprawi6. Sukcesywnie przekazujemy wsp6lnoty
mieszkaniowe nowem! zarzqdcy ,

Przewodniczqcy Rady przyst4pil do glosowania uchwaly nr XXVI l9l08. Glosowanie jawne
bezwzglEdn4 wiqkszo5cie glos6w ustawowego skladu Rady.

Radni jednoglo3nie (13 ,,2a") udzielili absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Czemiejewo.

Pani Burmistrz podziqkowala za udzielone absolutorium. To kolektywne dzialanie i zbiorowa
m{drose powoduje, 2e mozemy siQgad colaz wy2ej po marzenia i je rcalizowai. Pani Burmistrz
podzigkowala za rady i wsparcie. Nasi mieszkaricy oczekuj4pomyslowoSci i zapalu do pracy.

Prz€wodnicz4cy Rady w imieniu Rady zlo2yl Pani Burmistrz i Pani Skarbnik gratulacje.

Przewodniczecy Rady oglosil przerwg, kt6ra trwala od godz. l72t do godz. l7aa

8. Podjecie uchwaly w sprawie wprowadzenia zmian do budietu na 2008 rok

Przewodnicz4cy Rady wspomnial, 2e projekt uchwaly byl omawiany na
Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiejewo 23 kwietnia 2008 roku.

wsp6lnym posiedzeniu
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Pani Skaftnik Julita Rybak referuj4c projekt uchwaly powiedziala, 2e z;r.iart dokonuje sig
w zalqcanikach nr 1, 2, 5 i 7.

W zal4czniku nr I zwiqksza sig dochody o nastQpuj4cych dzialach:

- 010 o kwotQ 51.000 zl.,

- 750 - o kwotQ 31.000 zl.,

- 750 - o kwot€ 2.000 zl.,

- 756 - o kwotg 46.000 zl.,

- 854 - o kwotQ 5.465,50 zl.,

- 854 - o kwote 54.500 zl.,

- 921 - o kwotg 8.407 zl.

I-4cznie dochody zwiQksza siQ o kwot€ 198.372,50 zl.

W zalqc lkl nr 2 zwigksza sig wydatki w nastQpuj4cych dzialach:

- 750 - o kwotQ - 337.400 d.,

- 750 - o kwotg 2.000 zl.,

- 801- o kwote 676.610 zl.,

- 854 - o kwotQ 5465,50 zl.,

- 854 - o kwotq 54.500 zl.,

- 854 - o kwotQ 30.000 zl.,

- 921- o kwotQ 8.407 zl.

Og6lem wydatki zwiqkszamy o kwotQ 1.114.382,50 zl.

W zal4cafku nr 5 o przychodach i rozchodach wprowadzaia zostaje pozyczka z Wojew6dzkiego
Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej 600 000 zl oraz wolne Srodki 303.400 zl

W zal4czniku nr 7 o inwestycjach po zrnianach jestkwota2.042.770 zl.

Po zmianach dochody wynosz4 14.991.669,50 zl., a wyda&i 15.438-289,50 zl.' przychody 903.400
zl., rozchody 456.780 zl. Kwota na inwesty cje to 2.042,770 zl.

Wiceprzewodniczqca Rady odczltala projekt uchwaly nr XXI/I20/08 -iej treit stahowi zal. nr 11,

Przewodnicz4cy Rady przeprowadzil glosowanie jawne - zwykl4 wigkszo6ci4 glos6w.

Rada l3 glosami ..2a" uchwalq przyjqla

g.Sprawozdanie z dzialalnosci Mi€jskiego Osrodka Pomocy Spolecznej w Czemiejewie za rok
2001,

Przewodnicz4cy Rady przypomnial, 2e na wsp6lnym posiedzeniu Komisji Rady 23 kwietnia 2008
roku Pani Kierownik Szczeg6lowo om6wila sprawozdanie

Pani Emilia Banaszak Kierownik Miejskiego O3rodka Pomocy Spolecznej w Czemiej ewie zloiryla
sprawozduie -jego treit stanowi zql. w 12.

Wiceprzewodniczqca Rady wspomniala, ze na swoich dyzurach i w pracy w PCPR ma du2o os6b
z zapyraniem dotycz4cym zapewnienia uslug opiekulczych. W gminie nie ma takich uslug, ale s4
sltuacje, kiedy mieszkaricy zglasza:4 tak| potrzebQ. Rodziny z r6znych wzgled6w nie oddaj4
chorych do zaklad6w, ale w gminie nie ma i nie potrafiq odpowiedziei dlaczego. Czy jest



rczwaiana mozliwosi powolania uslug opiekuriczych, czy pomocy np s4siedzkiej ? Czasami gminy
podpisuj4porozumienia z sqsiadami, kt6rym czcsciowo na umowQ - zlecenie gmina placi.

Pani Kierownik odpowiedziala, 2e tak4 kwesti4 rozw&a, ale na dzieri dzisiejszy nie ma takich
os6b, kt6re wymagalyby wsparcia osoby drugiej. Pomoc zapewnla naiblizsz rodzina oraz
pielqgniarka Srodowiskowa.

Wiceprzewodniczqca Rady dodal4 2e prosila osoby, aby zw6cily siq pisemnie o pomoc. Osoby
ponoiz4 koszty ze swoich budzet6w na leczenie, rehabilitacjq, a obowi4zkiem gminy jest

zapewnienie uslug opiekuriczych, bo pomoc spoleczna to nie tylko zasilki

Pani Kierownik wspomniala, ze Osrodek Pomocy Spolecznej ma podjgtq uchwalQ, niemniej .jednak
ona siQ zdezaktualizowala i tzeba przyj4i inne stawki. BQdzie przygotowany projekt uchwaly,
kt6ry b9dzie poddany pod dyskusjq.

Wiceprzewodnicz4ca Rady wspomniala, 2e oplata za Dom Pomocy Spolecznej wynosi 2000 zl'

Oddz;al Paliatywy przyjmuje chorych na 4 tygodnie, a nastQpnie sq zwalniane do domu i rodzina
zostaje sama z problemami.

Radna K. G6rka wnioskowala o zapewnienie w gminie uslug opiekuiczych dla osob chorych,
samotnych, sta6zych i potrzebuj 4cych.

Przewodnicz4cy Rady zap)'tal, czy mozna dowiedziei siQ o iloSi os6b przyjmuj4cych zasilki
z pomocy spolecznej, kt6rych powodem jest alkoholizm. Wyborcy zwracaj4 uwagQ na fakt' iz
osoby przesiaduj4ce caly dziei' na lawkach pobieraj4 zasilki z opieki spolecznej i nie s4
motywowane do tego, 2eby podjqly prace i przestaly pi6.

Pani Kierownik odpowiedziala, 2e s4 podejmowane wszelkie dzialania zeby zmotywowai do
podjQcia zatrudnienia i leczenia. Nie ma takiego przypadku, zeby osoba naduzywaj4ca alkoholu nie
tyli zarejestrowana w Powiatowym Urzqdzie Pracy. W kwestii leczenia to nie jest taka prosta

sprawa do rozwi4zania, tylko jesli to jest wyrok s4du kieruj4cy osobq na leczenie na oddziale.
Zi6wno pracownicy Osrodka Pomocy Spolecznej jak i czlonkowie Gminnej Komisji
Rozwiqzl.wania Problem6w Alkoholowych stanrny siQ wplyn46 na osoby.

Wiceprzewodniczqca Rady zaproponowala, aby w stosunku do os6b naduzywajqcych alkoholu
zastosowai fome rzeczow4swiadczei

Pani Kierownik odpowiedziala, 2e taka forma jest stosowana.

Przewodnicz4cy Rady dodal, ze podobno osoby spozywaj4ce alkohol kozystaj4 z formy pieniQznej

zasilk6w.

Pani Kierownik poprosila o zgloszenie tych os6b do OSrodka.

Radny Sl. Zakrzewski zapltal, czy sq takie s)'tuacje ze alkoholik dostaje zasilek do mieszkania?

Kierownik A. Galant wyjaSnil, 2e dodatek mieszkaniowy przyznawany jest po spelnieniu
kryteri6w: koszty zwiqEtjre z Dttzymu\iem lokalu, metraz lokalu oraz doch6d czlonk6w rodziny'
Jezeli dodatekjest przyznawany to zarzqdcy budynku, a nie osobie ubiegaj4cej siQ o dodatek'

Przewodnicz4cy Rady zapltal o relacjQ pomi€dzy spadajqcym bezrobociem a pomoc4 spoleczn4?

Pani Kierownik odpowiedziala, ze od 2 lat jest mal€jaca tendencja ilosi klient6w OPS, ale wzrasta

liczba Srodowisk zagrozonych patologi4.

Przewodnicz4cy Rady posluzyl siQ statystykami odnoinie bezrobocia z PUP w GnieZnie Na terenie

Gminy Czemiejewo jest 320 bezrobotnych, w stosunku do ubieglego roku jest to spadek o 146
os6b, a w stosunku do 2006 roku jest spadek o 50 % Jest zdecydowany spadek liczby

bezrobotnych co sie nie przeklada na klient6w pomocy spolecznej.
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Pani Kierownik dodal4 2e jesli jest stuktura rodziny 5-6 os6b to w lym sq2-3 osoby b€zrobotne,
a w Osrodku jest liczone jako jeden mz, gdyz jest rozpatrywana rodzina, a r'ie poszczeg6lne osoby
Osoby bezrobotne, klienci O3rodka to osoby niewykwalifikowane, albo o niskich kwalifikacjach,
przy ubieganiu sig o prace nieodpowiadaj4ce wiekiem oraz w wyniku przeprowadzonej rozrnowy
z pracodawc4.

10. Interpelacje, zapytania radnych i soltysdw.

Pan Soltys M. Kozlowski wspomnial, ze w lutym zglaszal przedstawicielom Wodoci4g6w
nienaprawiony asfalt po awarii rury w Goraricu przy posesji nr 6. Przy posesji nr I dokonano
naprawy,

Pani Bumistrz odpowiedziala, ze pracownik mer'4oryczny wystosowal pismo do Wodoci4g6q ale
jesli nie ma leakcji to ponowimy pismo.

ll.Odpowiedzi na zapytania.

l2,Wolne glosy, wnioski i informacje.

Pan Mateusz Bombrys w imieniu muzykow z Czemiejewa zapyal o salq do prob dla zespol6w
nvzycznych?

Pani Burmistrz odpowiedzial4 2e w trakcie realizacji jest zadanie, a o szczegolach bQdzie mowa na
spotkaniu z mlodymi. Chcemy nie tylko oddad pomieszczenie, ale jeszcze ustalii regulamin godzin
korzystada z tego pomieszczenia. Zostanie spisane porozumienie liryczeria lokalu Urzgdu
aujdujqcego sig na tylach Biblioteki Publicznej.

Rad[y J. Owczarczak wnioskowal o zw6cenie siQ do Powiatowego Zatz4dtt Dr6g w GnieZ:nie
o dokonanie naprawy drogi przy sklepie w Pawlowie (parking), gdzie jest wyrwa ok. 30 cm
w asfalcie.

Pani Burmistrz odpowiedziala, 2e jeSli bEdzie to droga powiatowa to wniosek zostanie przekaz ty,
ajeSli droga gninna to zostanie naprawiona w niedlugim czasie.

Radny S. Przybylski podziQkowal za profilowanie dr6g gruntowych na osiedlu przy lesie.

Przewodnicz4cy Rady stwiedzil, z€ naprawiany zakrEt w Pawlowie zn6w jest do napra y, gdyz
asfalt pop€kal.

Radny J. Owczarczak dodal, ze asfalt jest powyr)'wany, gdyz iezdi4a$a o duzym tonazu. To jest

'le zrobione, malo utwardzone i wjazd jest zb]'t w4ski. Radny ponownie wnioskowal o naprawQ
skQtu w Pawlowie przy posesji nr 34.

Radny Sl. Zakrzewski wspomnial, ze zakrQt byla naprawia[y 4 -5 nzy. Nale2aloby ustawii bardzo
wysoki kawqinik od strony cmentarza. Uksztahowanie tego zakrQtu bEdzie powodowalo,2'e ka2dy
samoch6d ciEiarowy bgdzie Scinal zakrqt.

13. Zakoiczenie sesji.

Zamykam XXI sesjE Rady Miasta i Gminy Czemiejewo. DzigkujQ Wszystkim za przybycie.

Przewodniczqcy Rady zamkn4l XXI sesjQ Rady Miasta i Gminy Czemiejewo o godz. 1835
dzigkujac Wszystkim za ptzybycie.
Zakof\azono protokdl z obrad, kt6ry zawiera 7 stron i 12 zalqQznik6w. Protok6lowala Renata
Simiiska inspektor ds. Obslugi Biura Rady.

Szczegilowy zapis audio z sesjijest dostpny na stronie fiwtt).czernieiewo.com pl.

lFszystkie zalqczniki sqdostqne w Biurze Rady.


